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  Protokoll:  6 / 2023 

  Datum:   2023-10-22 

                 Plats:   Digitalt via Zoom 

 

 

 

Närvarande: Carina Nilsson (CN)             Anm frånvaro:  Magnus Backstig (MB) 

             Susanne Lindberg (SL)         Karin Sjöholm Östlund (KSÖ) 

 Annika Schröder (AS)    

Marianne Lindblom (ML)        

 Annelie Isaksson (AI) 

 Carita Marmstig (CM) 

 Susanne Vähäniitty (SV) 

 Helén Nilsson (HN) fr § 95 

 Lena Ahlqvist (LA) fr § 93 

          

§ 88  Mötets öppnande 

  Ordförande Carina Nilsson hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat 16.35 

  Föregående möte blev inställt pga åska och oväder! 

 

§ 89  Val av protokollförare 

  Till protokollförare valdes AS 

 

§ 90  Godkännande av dagordning 

  Den föreslagna dagordningen godkändes 

 

§ 91  Val av person som jämte ordföranden skall justera dagens protokoll 

  Till att justera dagens protokoll valdes Annelie Isaksson 

 

§ 92  AU-beslut 

AU-beslut togs 2023-10-15 att underteckna skrivelsen från Svenska Pudelklubben 

och Mopsorden, samt den från Shih Tzu klubben som ska skickas till SKK. 

 

§ 93  Föregående protokoll 

Föregående protokoll 5/2023 gick igenom. 

Handlingarna lades därefter till handlingarna. 

 

§ 94  Styrelsen 

- Postlista 

Remissen från SKK gällande avtal mellan CS-specialklubbar-rasklubbar bordläggs 

till nästa möte. Styrelsen uppmanas att läsa igenom handlingarna noga till dess. 

Postlistan i sin helhet skickades till styrelsen innan mötet. 

- Ekonomi 

Det är svårt att säga i dagsläget hur ekonomin ser ut. Vad som kan konstateras är att 

2023 inte är något bra år för föreningen.  

- Föreläsningar/utbildningar 2023/2024 

Gällande fortsättningen på föreläsningen som Marita hade så kommer den att tas upp 

igen 2024. 

ML och AI har lite på gång gällande föreläsning/avelskonferens/utbildning.  
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- möte med specialklubbar 

Minnesanteckningar från föregående möte är skickat till styrelsen. Om någon vill 

vara med i denna grupp så meddela CN.  

 

SKK kommer att ha ett webbinarium 2023-11-09 18.30 där det ska diskuteras hur vi 

kan få aktiva/engagerade medlemmar. 

 

§ 95  Rasklubbarna 

Maremma (AS) – protokoll rullar in 

SOK (SV) - 

Estrela (HN) – årsmötesdag är bestämt  

Broholmer (SL) – har haft utställning i Gammelkroppa, BPH genomfört i september, 

kommer att ha rasmonter på Stockholm Hundmässa 

KGBV (ML) – det finns medlemmar som är intresserade av styrelsearbete så AI har 

gett kontaktuppgifter till valberedning i KGBV 

PM (CM) – planerar rasmonter, tidning ska ut, inställt uppfödarmöte pga för få 

deltagare 

PYS (ML) – 

  Kuvasz (KSÖ) – inofficiell utställning genomförd 274 anmälda. Det var ett tufft jobb 

men gick bra, det är svårt att få folk att engagera sig. Haft möte i avelskommittén 

gällande rekommendationer om ögonlysning. Tidning kommer till jul. 

Mastiff (LA) – det har ännu inte kommit in samtliga handlingar från utställningen till 

SMHK 

SDAK (AI) – inofficiell utställning genomförd 79 anmälda. Allt flöt på bra och de 

fick god respons från utställarna.  

Möte har genomförts med andra rasklubbar gällande de restriktioner som vissa raser 

har på att erhålla Nordic Championat, dvs de raser som är förbjudna i vissa av våra 

nordiska länder. Skrivelse kommer att skickas till SMHK där flera av rasklubbarna 

har skrivit under. 

Planering inför Gränna. 

ML vill lämna över ansvaret för hemsidan till rasklubben, CM kollar vem som kan ta 

över.  

  SCBK (CN) – RAS inskickat. Klubben kommer att ha rasmonter på Stockholm 

Hundmässa.  

 

  Samtliga rasklubbar bör redan nu se över var och när de ska genomföra sina 

årsmöten! 

Det är även bra att se över checklistan som SMHK har skickat till samtliga klubbar. 

 

  Det kommer även att bjudas in till ordförandemöte under november. CN återkommer 

med datum och tid för detta. Vi kommer även då att bjuda in avelsansvariga till 

mötet.  

Det kommer här att diskuteras om det finns intresse för SMHK med hjälp av 

rasklubbarna att ha en monter på Stockholm Hundmässa 2024. 

 

§ 96  Kommittéer /arbetsgrupper 

- Avel  

De som nu sitter med i denna kommitté är ML, SL, LA, AI. Även Linda har meddelat 

att hon vill vara kvar.  

ML kommer att se över mailadresserna i kommittén.  

ML kollar upp vilka klubbar som måste se över sina RAS till nästa år.  

En dispensansökan gällande Estrela har inkommit till kommittén, den har skickats 

vidare till SKK för att sedan gå tillbaka till SMHK.  
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- Utställning 

2023 

4 av 5 utställningar genomförda. Väldigt lågt med anmälningar till Timrå, men det 

var en bra domare som tog sig tid för alla hundar.  

Moheda är kvar detta år – glöm ej att lägga ut inbjudan till både den officiella och den 

inofficiella utställningen på sociala medier.  

Lotteri kommer att genomföras så alla måste se till att ta med vinster.  

 

2024 

Södertälje – Moa Persson har tackat ja till att döma.  

Gränna, Tomelilla och Moheda – jobbar vidare med domare. 

 

2025 

Samtliga utställningar som är önskade, är godkända från SKK. 

  

- Sociala medier 

Ny hemsida har stannat av. SL gör färdigt det hon skulle göra.  

Jessica vill gärna hjälpa till med nuvarande hemsida så ML tar kontakt med henne.  

 

 

§ 97  2024 jubileums år 

Det är svårt att beräkna bästa pris på give-aways då man inte riktigt kan uppskatta 

antalet som kommer att komma på utställningarna under nästa år.  

Nytt möte gällande Grännautställningen kommer att hållas 2023-11-06. 

 

§ 98  Domarkonferens 2023 

Det var ett bra ställe att hålla domarkonferensen på.  

Positiv konferens från domare på plats och även från de som följde digitalt. 

SMHK kommer att få streamingen på ”sina raser” när det är klart.  

Fotona som togs har skickats till SMHK.  

 

§ 99  KF 22-24 september 2023 

Det var lite känslosamt när KF öppnades då de gick igenom de domare som gått bort 

under de 2 senaste åren. 

  KF streamades och det var lite lågt i tak. Med ny styrelse får vi se vad framtiden 

visar.  

 

§ 100 Övriga beslut 

- Inga övriga beslut 

     

§ 101 Övrigt 

- Inga övriga frågor 
  

§ 102 Nästa möte  

  CN återkommer med nytt datum för nästa möte.  
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§ 103 Mötets avslutande 

  Ordförande Carina Nilsson tackade för visat intresse och mötet avslutades 19.10 

 

 

 

 

 

 

/ Annika Schröder /       / Carina Nilsson /           

Protokollförare            Mötesordförande            

 

 

 

 

/ Annelie Isaksson  /  

Justerare   
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  Protokoll:  6 / 2023 


  Datum:   2023-10-22 


                 Plats:   Digitalt via Zoom 


 


 


 


Närvarande: Carina Nilsson (CN)             Anm frånvaro:  Magnus Backstig (MB) 


             Susanne Lindberg (SL)         Karin Sjöholm Östlund (KSÖ) 


 Annika Schröder (AS)    


Marianne Lindblom (ML)        


 Annelie Isaksson (AI) 


 Carita Marmstig (CM) 


 Susanne Vähäniitty (SV) 


 Helén Nilsson (HN) fr § 95 


 Lena Ahlqvist (LA) fr § 93 


          


§ 88  Mötets öppnande 


  Ordförande Carina Nilsson hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat 16.35 


  Föregående möte blev inställt pga åska och oväder! 


 


§ 89  Val av protokollförare 


  Till protokollförare valdes AS 


 


§ 90  Godkännande av dagordning 


  Den föreslagna dagordningen godkändes 


 


§ 91  Val av person som jämte ordföranden skall justera dagens protokoll 


  Till att justera dagens protokoll valdes Annelie Isaksson 


 


§ 92  AU-beslut 


AU-beslut togs 2023-10-15 att underteckna skrivelsen från Svenska Pudelklubben 


och Mopsorden, samt den från Shih Tzu klubben som ska skickas till SKK. 


 


§ 93  Föregående protokoll 


Föregående protokoll 5/2023 gick igenom. 


Handlingarna lades därefter till handlingarna. 


 


§ 94  Styrelsen 


- Postlista 


Remissen från SKK gällande avtal mellan CS-specialklubbar-rasklubbar bordläggs 


till nästa möte. Styrelsen uppmanas att läsa igenom handlingarna noga till dess. 


Postlistan i sin helhet skickades till styrelsen innan mötet. 


- Ekonomi 


Det är svårt att säga i dagsläget hur ekonomin ser ut. Vad som kan konstateras är att 


2023 inte är något bra år för föreningen.  


- Föreläsningar/utbildningar 2023/2024 


Gällande fortsättningen på föreläsningen som Marita hade så kommer den att tas upp 


igen 2024. 


ML och AI har lite på gång gällande föreläsning/avelskonferens/utbildning.  
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- möte med specialklubbar 


Minnesanteckningar från föregående möte är skickat till styrelsen. Om någon vill 


vara med i denna grupp så meddela CN.  


 


SKK kommer att ha ett webbinarium 2023-11-09 18.30 där det ska diskuteras hur vi 


kan få aktiva/engagerade medlemmar. 


 


§ 95  Rasklubbarna 


Maremma (AS) – protokoll rullar in 


SOK (SV) - 


Estrela (HN) – årsmötesdag är bestämt  


Broholmer (SL) – har haft utställning i Gammelkroppa, BPH genomfört i september, 


kommer att ha rasmonter på Stockholm Hundmässa 


KGBV (ML) – det finns medlemmar som är intresserade av styrelsearbete så AI har 


gett kontaktuppgifter till valberedning i KGBV 


PM (CM) – planerar rasmonter, tidning ska ut, inställt uppfödarmöte pga för få 


deltagare 


PYS (ML) – 


  Kuvasz (KSÖ) – inofficiell utställning genomförd 274 anmälda. Det var ett tufft jobb 


men gick bra, det är svårt att få folk att engagera sig. Haft möte i avelskommittén 


gällande rekommendationer om ögonlysning. Tidning kommer till jul. 


Mastiff (LA) – det har ännu inte kommit in samtliga handlingar från utställningen till 


SMHK 


SDAK (AI) – inofficiell utställning genomförd 79 anmälda. Allt flöt på bra och de 


fick god respons från utställarna.  


Möte har genomförts med andra rasklubbar gällande de restriktioner som vissa raser 


har på att erhålla Nordic Championat, dvs de raser som är förbjudna i vissa av våra 


nordiska länder. Skrivelse kommer att skickas till SMHK där flera av rasklubbarna 


har skrivit under. 


Planering inför Gränna. 


ML vill lämna över ansvaret för hemsidan till rasklubben, CM kollar vem som kan ta 


över.  


  SCBK (CN) – RAS inskickat. Klubben kommer att ha rasmonter på Stockholm 


Hundmässa.  


 


  Samtliga rasklubbar bör redan nu se över var och när de ska genomföra sina 


årsmöten! 


Det är även bra att se över checklistan som SMHK har skickat till samtliga klubbar. 


 


  Det kommer även att bjudas in till ordförandemöte under november. CN återkommer 


med datum och tid för detta. Vi kommer även då att bjuda in avelsansvariga till 


mötet.  


Det kommer här att diskuteras om det finns intresse för SMHK med hjälp av 


rasklubbarna att ha en monter på Stockholm Hundmässa 2024. 


 


§ 96  Kommittéer /arbetsgrupper 


- Avel  


De som nu sitter med i denna kommitté är ML, SL, LA, AI. Även Linda har meddelat 


att hon vill vara kvar.  


ML kommer att se över mailadresserna i kommittén.  


ML kollar upp vilka klubbar som måste se över sina RAS till nästa år.  


En dispensansökan gällande Estrela har inkommit till kommittén, den har skickats 


vidare till SKK för att sedan gå tillbaka till SMHK.  
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- Utställning 


2023 


4 av 5 utställningar genomförda. Väldigt lågt med anmälningar till Timrå, men det 


var en bra domare som tog sig tid för alla hundar.  


Moheda är kvar detta år – glöm ej att lägga ut inbjudan till både den officiella och den 


inofficiella utställningen på sociala medier.  


Lotteri kommer att genomföras så alla måste se till att ta med vinster.  


 


2024 


Södertälje – Moa Persson har tackat ja till att döma.  


Gränna, Tomelilla och Moheda – jobbar vidare med domare. 


 


2025 


Samtliga utställningar som är önskade, är godkända från SKK. 


  


- Sociala medier 


Ny hemsida har stannat av. SL gör färdigt det hon skulle göra.  


Jessica vill gärna hjälpa till med nuvarande hemsida så ML tar kontakt med henne.  


 


 


§ 97  2024 jubileums år 


Det är svårt att beräkna bästa pris på give-aways då man inte riktigt kan uppskatta 


antalet som kommer att komma på utställningarna under nästa år.  


Nytt möte gällande Grännautställningen kommer att hållas 2023-11-06. 


 


§ 98  Domarkonferens 2023 


Det var ett bra ställe att hålla domarkonferensen på.  


Positiv konferens från domare på plats och även från de som följde digitalt. 


SMHK kommer att få streamingen på ”sina raser” när det är klart.  


Fotona som togs har skickats till SMHK.  


 


§ 99  KF 22-24 september 2023 


Det var lite känslosamt när KF öppnades då de gick igenom de domare som gått bort 


under de 2 senaste åren. 


  KF streamades och det var lite lågt i tak. Med ny styrelse får vi se vad framtiden 


visar.  


 


§ 100 Övriga beslut 


- Inga övriga beslut 


     


§ 101 Övrigt 


- Inga övriga frågor 
  


§ 102 Nästa möte  


  CN återkommer med nytt datum för nästa möte.  
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§ 103 Mötets avslutande 


  Ordförande Carina Nilsson tackade för visat intresse och mötet avslutades 19.10 


 


 


 


 


 


 


/ Annika Schröder /       / Carina Nilsson /           


Protokollförare            Mötesordförande            


 


 


 


 


/ Annelie Isaksson  /  


Justerare   
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